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KOMITEJAS  SĒDES PROTOKOLS 

Bauskā  

 

2023.gada 20.aprīlī          Nr. 4 

 

Sēde sasaukta 2023.gada 20.aprīlī plkst.9.00 

Sēde atklāta 2023.gada 20.aprīlī plkst.9:01 

 

Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 9 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētājs Aivars Okmanis, domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, 

deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Juris 

Krievs, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Ināra Pētersone, deputāte Līga Rimševica 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars 

Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja Indra Latviete, Ekonomikas un finanšu 

nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, ekonomiste Zaiga Kārkliņa, Ekonomikas un finanšu 

departamenta Grāmatvedības nodaļas vadītājs Aigars Vērmanis, galvenā grāmatvede Inta 

Rasa, datorsistēmu un datortīklu administratore Krista Sondore, Juridiskās nodaļas vadītāja 

Evita Grigorjeva, Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, Administratīvās 

nodaļas vadītāja Egija Matuzone, Attīstības un būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš 

Veinbergs, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, projektu vadītājas Antra 

Bagone un Laine Baha, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta 

vadītāja Antra Ozoliņa, Izglītības nodaļas vadītāja Vija Ieleja, sabiedrisko attiecību speciālistes 

Andra Matuļenko un Diāna Goldmane, Bauskas apvienības pārvaldes Bauskas pilsētas 

nodaļas vadītāja Dace Šķiliņa, nekustamo īpašumu speciālisti Aija Fridrihsone un Māris 

Šarķis, Rundāles apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu speciāliste Dace Neiberte, Biedrības 

“Bauskas vecpilsēta” pārstāves Egija Stapkviča un Ieva Bronko-Pastore, sporta nama 

“Dartija” direktore Ineta Bramane, iestādes “Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta skola” 

direktore Biruta Grantiņa, iestādes “Bauskas Bērnu un jauniešu centrs” direktore Veronika 

Puķe, pašvaldības aģentūras “Iecavas veselības centrs” direktors Sandris Kaidaks, laikraksta 

“Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Par Bauskas novada pašvaldības konsolidētā 2022.gada pārskata apstiprināšanu. 

2. Par saistošo noteikumu “Par pašvaldības stipendijas piešķiršanu studējošiem, kuri apgūst 

medicīniskās izglītības programmu” apstiprināšanu. 

mailto:pasts@bauska.lv
http://www.bauska.lv/
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3. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Bauskas novada pašvaldības aģentūras 

“Iecavas veselības centrs” nolikums” apstiprināšanu. 

4. Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu “Ētikas kodekss” apstiprināšanu. 

5. Par Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas nolikuma apstiprināšanu. 

6. Par Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas apstiprināšanu. 

7. Par investīciju projekta “Autoceļa “Dārza iela-Cielavas-Bružas-P93" un Dārza ielas posma 

no Dzintaru ielas līdz autoceļam A9 “Dārza iela-Cielavas-Bružas-P93” pārbūve” 

iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai. 

8. Par investīciju projekta “Autoceļa A10 “V1040-Smiltaiņi-Audrupi-Jaunsvirkaļi” pārbūve” 

iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai. 

9. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2019.gada 30.maija lēmumā “Par atbalstu 

projektam “Deinstitucionalizācijas plāna īstenošana Bauskas novadā””. 

10. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022. gada 29. septembra lēmumā “Par 

aizņēmumu ERAF līdzfinansētā projekta “Deinstitucionalizācijas plāna īstenošana Bauskas 

novadā”, aktivitātes “Ēkas pārbūve grupu dzīvokļu un pakalpojuma “Atelpas brīdis” 

izveidei Slimnīcas ielā 4, Bauskā, Bauskas novadā” īstenošanai”. 

11. Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Plūdoņa ielā 18 jumta restaurācijas 

būvprojekta sagatavošanai. 

12. Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēku Bauskā, Plūdoņa ielā 42/1, 42/2, 42/3 un 42/4 

arhitektoniski mākslinieciskajai inventarizācijai. 

13. Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Rīgas ielā 33 fasāžu arhitektoniski 

mākslinieciskās inventarizācijas sagatavošanai. 

14. Par papildu finansējumu papildu būvdarbu veikšanai projektā “Vecumnieku Mūzikas un 

mākslas skolas pārbūve”. 

15. Par grozījumiem 2022.gada 29.septembra lēmumā “Par projekta “Energoefektivitātes 

paaugstināšana sporta namam “Dartija” Iecavā” īstenošanu”. 

16. Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Stelpes sākumskola” 

reorganizāciju. 

17. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas Bērnu un jauniešu centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

18. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta 

skolas” telpu nomas maksas pakalpojumu cenrāžu apstiprināšanu. 

19. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Pasta ielā 5, Bauskā daļas nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Bauskas vecpilsēta”. 

20. Par dzīvojamās mājas “Centrs 15”, Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

21. Par dzīvojamās mājas “Centrs 16”, Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

22. Par dzīvojamās mājas “Centrs 17”, Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

23. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - Smaidas-18, Ozolaine, Vecsaules 

pagasts, Bauskas novadā dienesta dzīvokļa statusa atcelšanu un atsavināšanu. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Stacijas iela 5-3, Bauska, 

Bauskas novadā atsavināšanu. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Ceplis 5”-4, Ceplis, 

Mežotnes pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Liepu iela 5-10, Rītausmas, 



3 

 

Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

27. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Centrs 15”- 9, Pastališķi, 

Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

28. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Centrs 15”- 12, Pastališķi, 

Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

29. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Lauktehnika 13”- 11, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

30. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Lauktehnika 16”- 28, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

31. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Upmala”, Rundāles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

32. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Kārkliņi”, Svitenes pagastā 

atsavināšanu. 

 
1.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības konsolidētā 2022.gada pārskata apstiprināšanu. 

(A.Vērmanis, I.Pētersone, A.Okmanis) 

Ziņo: A.Vērmanis. 

 Informē par pašvaldības konsolidēto 2022.gada pārskatu, kas sagatavots atbilstoši 

normatīvo aktu prasībām un saskaņā ar uzkrāšanas un darbības turpināšanas principu. 

Sistēmā pievienoti dokumenti – vadības ziņojums, grāmatvedības uzskaites principu 

apraksts, konsolidētā gada pārskata sagatavošanas principu apraksts, budžeta izpildes 

skaidrojums, finanšu instrumentu risku pārvaldīšanas apraksts, finanšu pārskats ar 

pielikumiem, revidentu atzinums.  

 Pārskatā apvienoti piecu pašvaldības  nodokļu maksātāju iestāžu pārskatu dati – 

Bauskas novada pašvaldība (ietilpst visas 45 iestādes), pašvaldības aģentūra “Iecavas 

veselības centrs”, Valles pašvaldības aģentūra, veco ļaužu un invalīdu pansionāts 

“Atvasara”, Vecumnieku veselības centrs.  

 Bilances kopsumma ir 197 627 933 EUR, salīdzinot ar iepriekšējo gadu, ir 

palielinājums par 13 244 077 EUR. 

 Informē par katru no bilances posteņiem: ilgtermiņa ieguldījumi 178 831 497 EUR, 

t.sk., nemateriālie ieguldījumi 400 153 EUR, pamatlīdzekļi 158 667 585 EUR, ilgtermiņa 

finanšu ieguldījumi 12 533 628 EUR, ilgtermiņa prasības 83 336 EUR, ieguldījuma īpašumi 

7 049 220 EUR, bioloģiskie aktīvi lauksaimnieciskajai darbībai 97 575 EUR. 

 Apgrozāmo līdzekļu sastāvs 18 796 436 EUR apmērā, t.sk., krājumi 447 885 EUR, 

īstermiņa prasības 3 419 796 EUR, nākamo periodu izdevumi un avansa maksājumi par 

pakalpojumiem un projektiem 344 997 EUR, īstermiņa finanšu ieguldījumi 5 314 EUR, 

naudas līdzekļi 14 578 444 EUR. 

 Informē par naudas līdzekļu izlietojumu pārskata gada beigās. Naudas līdzekļi sastāda 

14 578 444 EUR, t.sk., kasē 25 091 EUR, norēķinu kontos Valsts kasē, kredītiestādēs 

14 534 406 EUR, nauda ceļā 18 947 EUR (inkasētā nauda bankas kontā, kas ienāk kontā 

gada sākumā). 

 Bilances pasīvs sastāv no pašu kapitāla 141 000 894 EUR apmērā un saistībām 

56 627 039 EUR apmērā. 

 Pašu kapitāls 141 000 894 EUR apmērā, t.sk., rezerves 222 425 EUR un budžeta 

izpilde 140 778 469 EUR. 

 Saistības sastāv no uzkrājumiem 211 221 EUR apmērā un saistībām 56 415 818 EUR 

apmērā, t.sk., ilgtermiņa saistības 41 445 721 EUR, īstermiņa aizņēmumi un ilgtermiņa 
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aizņēmumu daļa 3 800 828 EUR, īstermiņa saistības pret piegādātājiem 1 861 773 EUR, 

īstermiņa uzkrātās saistības 2 953 807 EUR, norēķini par darba samaksu un ieturējumiem 

88 133 EUR, saistības par nodokļiem, nodevām 1 786 772 EUR, pārējās īstermiņa saistības 

139 598 EUR, nākamo periodu ieņēmumi, avansa maksājumi un transferti 4 339 186 EUR. 

 Gada pārskats sagatavots Valsts kasē, ir saņemts Valsts kases un revidentu 

saskaņojums, iegūts projekta atzinums.  

 I.Pētersone jautā par nākamo gadu ieņēmumiem. A.Vērmanis atbild, ka uzsāktajiem 

projektiem saņemti avansi no CFLA.  

 A.Okmanis rezumē, ka revidenta atzinums ir pievienots dokumentiem, tas ir pozitīvs. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības konsolidētā 2022.gada pārskata 

apstiprināšanu”. 

 

 

2.p. 

Par saistošo noteikumu “Par pašvaldības stipendijas piešķiršanu studējošiem, kuri apgūst 

medicīniskās izglītības programmu” apstiprināšanu. 

(E.Grigorjeva, J.Krievs, V.Čačs, I.pētersone, A.Okmanis) 

Ziņo: E.Grigorjeva. 

 Viena no pašvaldības autonomām funkcijām ir organizēt veselības aprūpes 

pakalpojumu pieejamību; ģimenes ārstu prakses darbība ir kritiska, jo daudzi ģimenes ārsti 

ir pensijas vecumā. Ir izstrādāti saistošie noteikumi, kuri nosaka kārtību, kādā tiks piešķirtas 

un izmaksātas stipendijas rezidentiem, kuri apgūst ģimenes ārstu prakses specialitāti, 

iesniegtos dokumentus izskatīs stipendijas piešķiršanas komisija, kuru ar rīkojumu izveidos 

domes priekšsēdētājs. Pašvaldība izsludinās pieteikšanos, nosakot dokumentu iesniegšanas 

termiņu, stipendijas apmērs būs valstī noteiktās minimālās darba algas apmērā. 

Stipendiātiem pēc rezidentūras pabeigšanas pienākums ir reģistrēties Nacionālā veselības 

dienesta gaidīšanas sarakstā vai uzsākt darbu ģimenes ārsta praksē Bauskas novadā, 

nostrādājot 5 gadus.  

 J.Krievs jautā, vai atbalsts būs tikai rezidentiem, būtu nepieciešams padomāt arī par 

pārējām specialitātēm. E.Grigorjeva atbild, ka tikai rezidentiem. J.Krievs turpina par 

nolikumu – 2.p. stipendiāta iesniegums – būtu labāk norādīt “personas iesniegums”; 6.3.p. – 

kāds sekmju izraksts par pēdējo noslēgto gadu tiks iesniegts; E.Grigorjeva paskaidro, ka 

iesniegts tiks pēdējais sekmju izraksts. J.Krievs norāda līguma 8.p. papildināt “Bauskas 

novada administratīvajā teritorijā”.  

 V.Čačs par līguma 9.9.p. – ja 5 gadus nenostrādā, vai ir noteiktas kādas sankcijas. 

E.Grigorjeva atbild, ka tad nauda būs jāatmaksā pašvaldībai. V.Čačs norāda, ka to vajadzētu 



5 

 

norādīt līgumā. E.Grigorjeva atbild, ka nolikuma 13.p. tas ir norādīts, arī līgumā to var 

iestrādāt. 

 I.Pētersone par citu specialitāšu mediķiem – to piesaisti organizē slimnīca, pašvaldībai 

tas nebūtu jādara. A.Okmanis piekrīt, bet J.Krievs runāja par to speciālistu piesaisti, kuriem 

ir tieša saistība ar ģimenes ārstu praksēm; departamentam vajadzētu apzināt šo situāciju 

novadā. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana.    

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt nolikuma un līguma redakciju atbilstoši ieteikumiem,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

saistošo noteikumu “Par pašvaldības stipendijas piešķiršanu 

studējošiem, kuri apgūst medicīniskās izglītības programmu” 

apstiprināšanu” ar labojumiem. 

 

 

3.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Bauskas novada pašvaldības aģentūras 

“Iecavas veselības centrs” nolikums” apstiprināšanu. 

(S.Kaidaks, I.Pētersone, A.Okmanis, G.Kalniņš, A.Mačeks, I.Romānovs) 

Ziņo: S.Kaidaks. 

 Noteikumi sagatavoti saistībā ar šī gada 26.janvārī pieņemto lēmumu par Vecumnieku 

veselības centra reorganizāciju. Saistošie noteikumi paredz aģentūras kompetenci un regulē 

tās darbību. Tie neattiecas uz ārstniecības procesu. Vecumnieku veselības centrs turpina 

strādās kā līdz šim, bija iespēja iepazīties ar trīs mēnešu finanšu datiem, kas ir ar negatīvu 

zīmi. Bez pašvaldības finansējuma piešķiršanas Vecumnieku centra darbību būs grūti 

nodrošināt. Priekšlikumi nav iesniegti.  

 I.Pētersone jautā, kad būs sagatavota attīstības stratēģija un gada darbības plāns. 

S.Kaidaks atbild, ka iepriekšējā gada stratēģija ir jāpārstrādā, kas arī tiks izdarīts tiklīdz 

noslēgsies aģentūru apvienošana; šobrīd jāsakārto juridiskās lietas ar Veselības inspekciju 

saistībā ar līgumiem.  

 A.Okmanis norāda, ka aģentūras darbību kontrolē izpilddirektors, kurā ir noteikta 

uzraudzība un uzdevums sniegt domei atzinumu par aģentūras attīstības stratēģiju, darba 

plānu un budžeta projektu.  

 G.Kalniņš jautā par 3.nodaļu – struktūrvienības darbību koordinē aģentūras direktors; 

vai nav plānots struktūrvienības vadītājs uz vietas Vecumniekos. S.Kaidaks paskaidro, ka 

Uzņēmuma reģistrā noteikts, ka Vecumnieku veselības centrs beidz pastāvēt ar šī gada 

30.aprīli; no 1.maija būs viena iestāde, kur Vecumnieki ir kā struktūrvienība, kurā būs 

administrators, kas ikdienas procesus pārraudzīs. G.Kalniņš turpina, ka nolikumā ir jāatrunā 

administratora pakļautības organizācija; katrai iestādei ir nepieciešams norādīt struktūru. 
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A.Mačeks papildina, ka jābūt pakļautības shēmai, sākot no izpilddirektora, tam ir jābūt kā 

nolikuma pielikumam. S.Kaidaks paskaidro, ka izpilddirektoram iesniegts amatu saraksts, 

kurā pievienots administratora biroja vadītājs. A.Okmanis nosaka, ka šo informāciju var 

pievienot pie sēdes materiāliem. I.Romānovs papildina, ka amatu saraksta pievienošana un 

struktūras shēma tiks sagatavota līdz domes sēdei.  

 J.Krievs jautā par direktora algas apjomu. S.Kaidaks atbild, ka šis jautājums tika 

skatīts amatu klasificēšanas komisijā. A.Okmanis papildina, ka veikti grozījumi nolikumā. 

 I.Pētersone par 5.7.p. ģimenes ārstu praksēm piešķirtajām telpām un komunālo 

pakalpojumu apmaksu. S.Kaidaks atbild, ka Iecavas veselības centrā ir 3 ģimenes ārstu 

prakses, ir ģimenes ārsta privātprakse, zobārstniecība, kas īrē telpas, individuālie skaitītāji 

nodrošina komunālo pakalpojumu uzskaiti, kas ir atrunāts līgumos. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pievienot amatu sarakstu un sagatavot struktūrshēmu, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Bauskas novada 

pašvaldības aģentūras “Iecavas veselības centrs” nolikums” 

apstiprināšanu” ar labojumiem. 

 

 

4.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu “Ētikas kodekss” apstiprināšanu. 

(E.Paičs) 

Ziņo: E.Paičs. 

 Noteikumu mērķis ir noteikt pašvaldības darbinieku profesionālās ētikas 

pamatprincipus un uzvedības standartus, kas jāievēro attieksmē pret darbu, savstarpējā 

saskarsmē un attiecībā ar citā institūcijām un sabiedrību. Jautājums atbalstīts visās 

komitejās, precizējumi ņemti vērā: svītrots 17.p., 30.p izteikts jaunā redakcijā; 26.p. 

izvērtēts par informētības nepieciešamību.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības noteikumu “Ētikas kodekss” 

apstiprināšanu”. 

 

 

5.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas nolikuma apstiprināšanu. 

(E.Paičs, A.Okmanis, V.Čačs) 

Ziņo: E.Paičs. 

 Ētikas kodekss paredz, ka dome izveido Ētikas komisiju. Nepieciešams Ētikas 

komisijas nolikums, kurā norādītas komisijas funkcijas, tiesības, struktūra un darba 

organizācija, atbildība. Jautājums izskatīts visās komitejās, grozīts nolikuma 8.p., kurš 

paredz 5 komisijas locekļu sastāvu, paliek spēkā 13.p. sākotnējā redakcija, papildināts 28.p. 

ar vārdiem “atbilstoši savai kompetencei” rezolūcijas norādīšanai. 

 A.Okmanis jautā par “attiecīgas rezolūcijas” norādīšanu. E.Paičs paskaidro, ka pēc 

Ētikas komisijas atzinuma var izvērtēt personas atbilstību ieņemamajam amatam u.tml. 

 V.Čačs norāda, ka nolikumā jānorāda, kāds būs gala lēmums – aizrādījums, 

disciplinārlieta, samierināšana u.c. E.Paičs atbild, ka to skatīs un noteiks atbilstoši katrai 

situācijai.  

 A.Okmanis norāda uz 28.p., ka norādīts atzinums, vai tie ir divi dažādi dokumenti. 

E.Paičs atbild, ka tas ir viens dokuments, tiks precizēts.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt 28.p. redakciju, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas nolikuma 

apstiprināšanu” ar labojumiem. 

 

 

6.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas apstiprināšanu. 

(E.Paičs) 

Ziņo: E.Paičs. 

 Komisijas nolikums paredz, ka komisiju izveido un tās sastāvu apstiprina dome, līdz ar 

to sagatavots lēmuma projekts par Ētikas komisijas sastāva apstiprināšanu – komisijas 
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priekšsēdētāja būs deputāte Līga Jankova, priekšsēdētāja vietniece Administratīvā 

departamenta vadītāja Līga Kausiniece, komisijas locekļi: deputāts Rihards Melgailis, 

Personāla nodaļas vadītāja Dace Strazdiņa un Latvijas Evanģēliski luteriskās baznīcas 

mācītājs Rolands Radziņš. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas apstiprināšanu”. 

 

 

7.p. 

Par investīciju projekta “Autoceļa “Dārza iela-Cielavas-Bružas-P93” un Dārza ielas posma 

no Dzintaru ielas līdz autoceļam A9 “Dārza iela-Cielavas-Bružas-P93” pārbūve” 

iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai. 

(M.Veinbergs, V.Čačs, A.Mačeks, I.Pētersone, G.Kalniņš) 

Ziņo: M.Veinbergs. 

 Šis ceļa posms ir pievada ceļš Jelgavas valsts ceļam līdz Zālītes ciemam. Posma 

garums 1935 m, plānots stiprināt ceļa segumu, veidot ūdens notekas, tīrīt apaugumus un 

novadgrāvjus, izveidot nobrauktuves uz ceļa pieguļošiem īpašumiem, nobrauktuvju 

caurteku maiņa. Pagājušajā gadā tika veikts iepirkums, noteikts būvdarbu veicējs par 

489 285 EUR, veikts arī būvuzraudzības iepirkums 4 823 EUR apmērā, autoruzraudzība – 

968 EUR. Kopējās darba izmaksas 495 076 EUR. Iecerēts, ka pieteikumu iesniegsim 

Satiksmes ministrijai izvērtēšanai, lai varētu saņemt aizņēmumu 420 815 EUR apmērā, 

pašvaldības līdzfinansējums būs 74 261 EUR apmērā. 

 V.Čačs jautā, vai projektā paredzēta ceļa asfaltēšana. M.Veinbergs atbild, ka šajā 

projektā asfalts nav paredzēts, šī ir projekta 1.kārta. V.Čačs norāda, ka lēmuma projektā 

jāieraksta, ka šī ir projekta 1.kārta. A.Mačeks piekrīt.  

 I.Pētersone lūdz izskaidrot lemjošās daļas 2.punktu. A.Okmanis paskaidro, ka 

noteikumi nosaka, ka aizņēmums nav 100% apmērā no iepirkuma summas, līdz ar to 15% 

pašvaldībai jānodrošina no saviem finanšu līdzekļiem. G.Kalninš iesaka precizēt punktu, 

nosakot “pašvaldības līdzfinansējums no 2023.gada budžeta līdzekļiem”. A.Mačeks 

papildina, ka pagājušajā gadā par šo tika lemts, bija iepirkums, bet trūka līdzfinansējuma; 

noteikumos norādīts, ka pašvaldības līdzfinansējumam jābūt 15% apmērā. I.Pētersone 

norāda, ka terminoloģiju vajadzētu pietuvināt sabiedrības izpratnei.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

lēmuma projektā norādīt projekta 1.kārtas atsauci, precizēt 

lemjošās daļas 2.punktu, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

investīciju projekta “Autoceļa “Dārza iela-Cielavas-Bružas-

P93” un Dārza ielas posma no Dzintaru ielas līdz autoceļam 

A9 “Dārza iela-Cielavas-Bružas-P93” pārbūve” iesniegšanu 

un aizņēmumu projekta īstenošanai” ar labojumiem. 

 

 

8.p. 

Par investīciju projekta “Autoceļa A10 “V1040-Smiltaiņi-Audrupi-Jaunsvirkaļi” pārbūve” 

iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai. 

(M.Veinbergs, A.Okmanis, A.Mačeks) 

Ziņo: M.Veinbergs. 

 Autoceļa posma garums 2050 m, uzņēmēji intensīvi izmanto šo posmu ražas laikā, 

ceļam nav ūdens noteces, sliktā stāvoklī nobrauktuves. Pagājušā gadā tika veikts iepirkums, 

būvdarbi tiks veikti par 494 267 EUR, autoruzraudzībai – 1 210 EUR, būvuzraudzībai – 4 

823 EUR. Projekta kopējās izmaksas ir 500 300 EUR, pieteikums tiks iesniegts Satiksmes 

ministrijā izvērtēšanai. Būs nepieciešams aizņēmums 425 255 EUR apmērā, pašvaldības 

līdzfinansējums 75 045 EUR apmērā. 

 A.Okmanis jautā par būvdarbu uzsākšanu ar 1.jūliju un tā pabeigšanu. M.Veinbergs 

atbild, ka būvdarbus plānots izpildīt 4 mēnešu laikā. A.Okmanis turpina par iepirkuma 

derīgumu līdz maija beigām. M.Veinbergs norāda, ka iespējams pagarinājums.   

 A.Mačeks aktualizē jautājumu par ceļu nosaukumu maiņu – aprakstošajā daļā būtu 

nepieciešams pievienot lēmumu, kurā norādīta šo ceļu nosaukumu maiņa; investīciju plānā 

būs jānorāda jaunie ceļu nosaukumi. M.Veinbergs papildina, ka to nepieciešams juridiski 

precizēt, jo BIS sistēmā ir šie nosaukumi, kā paskaidrojumu var pievienot šo informāciju. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

lēmuma projektā norādīt projekta 1.kārtas atsauci, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

investīciju projekta “Autoceļa A10 “V1040-Smiltaiņi-
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Audrupi-Jaunsvirkaļi” pārbūve” iesniegšanu un aizņēmumu 

projekta īstenošanai” ar labojumiem. 

 

 

9.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2019.gada 30.maija lēmumā “Par atbalstu 

projektam “Deinstitucionalizācijas plāna īstenošana Bauskas novadā””. 

(A.Bagone, G.Kalniņš, V.Čačs, I.Pētersone, A.Okmanis) 

Ziņo: A.Bagone. 

 Tiek parādīta prezentācija, informēts par sagatavotā lēmuma grozījumiem.  

 Veicot Rūpniecības ielā 9, Bauskā ēkas pamatu pastiprināšanas darbus pagraba izbūves 

zonā, tika konstatēts, ka grunts ir nestabila, esošo pamatu tehniskais stāvoklis ir 

neapmierinošs. Lai mazinātu riskus pamatu sabrukšanai, tika pieņemts lēmums par pagraba 

neizbūvēšanu, izmaiņu veikšanai nepieciešams papildus finansējums 7 014,01 EUR apmērā.  

 Sadārdzinājums izveidojies arī projektā Slimnīcas ielā 4, Bauskā. Lai varētu pabeigt 

būvdarbus, pacēlāja izmaksu sadārdzinājumam nepieciešams papildus finansējums 7 282,18 

EUR apmērā, kā arī radušos pārbūves papilddarbiem 48 233,03 EUR apmērā. Darbus bija 

plānots pabeigt maijā, bet dēļ pacēlāja piegādes tie kavēsies, to varētu nodot ekspluatācijā 

jūlija beigās. Būvnieks aktīvi iesaistās, lai veidotos pēc iespējas mazāks sadārdzinājums 

telpu papilddarbiem. Informē par radušos problēmu saistībā ar pacēlāju, tika izvērtēti pārējo 

pretendentu piedāvājumi un kontroltāme, un tika veikts vidējais aprēķins pacēlājam, un, 

atbilstoši šai cenai, tika rēķināts sadārdzinājums.  

 G.Kalniņš jautā, vai būvnieks ir piekritis pacēlāja sadārdzinājuma apmaksai un kāda 

ražotāja pacēlājs tiks iegādāts. A.Bagone atbild, ka piekritis, un ražotājs ir Roll Automatica. 

V.Čačs norāda, ka kādreiz Eiropas projektos nedrīkstēja iegādāties materiālus no Ķīnas vai 

Baltkrievijas, noteikums bija, ka jābūt Eiropā ražotiem modeļiem. A.Bagone apstiprina, ka 

tas ir pieļaujams.  

 I.Pētersone jautā, vai sociālais dienests būs gatavs apdzīvot ēku vasaras beigās. 

A.Okmanis atbild, ka notiek sarunas ar biedrībām, kurām varētu deleģēt šo pakalpojumu.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Bauskas novada domes 2019.gada 30.maija 

lēmumā “Par atbalstu projektam “Deinstitucionalizācijas plāna 

īstenošana Bauskas novadā”’”. 

 

 

10.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022. gada 29. septembra lēmumā “Par 

aizņēmumu ERAF līdzfinansētā projekta “Deinstitucionalizācijas plāna īstenošana 
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Bauskas novadā”, aktivitātes “Ēkas pārbūve grupu dzīvokļu un pakalpojuma “Atelpas 

brīdis” izveidei Slimnīcas ielā 4, Bauskā, Bauskas novadā” īstenošanai”. 

(A.Bagone, A.Mačeks, A.Okmanis) 

Ziņo: A.Bagone. 

 Saistībā ar iepriekšējo lēmuma projektu, DI projektā ir divi aizņēmumi Rūpniecības 

ielai un Slimnīcas ielai, Bauskā. Veicot aprēķinus, secināts, ka, lai varētu kopumā finansēt 

projektu, jāpalielina Slimnīcas ielas 4 aizņēmums, kas jau tika piešķirts pagājušajā gadā 

1 561 658 EUR apmērā. Šis lēmums paredz papilddarbu un pacēlāja izmaksas 55 515 EUR 

apmērā, lēmuma 1.punkta izteikšanu jaunā redakcijā, paredzot aizņēmumu 1 642 720 EUR 

apmērā. 

 A.Mačeks norāda, ka jāpasaka, par cik ir palielināts aizņēmums. A.Bagone atbild, ka 

grozījumu formulējums paredz lēmuma grozījumus, nepieminot papildu summas. 

A.Okmanis rezumē, ka kopējais izmaksu palielinājums ir 119 793 EUR. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Bauskas novada domes 2022. gada 29. septembra 

lēmumā “Par aizņēmumu ERAF līdzfinansētā projekta 

“Deinstitucionalizācijas plāna īstenošana Bauskas novadā”, 

aktivitātes “Ēkas pārbūve grupu dzīvokļu un pakalpojuma 

“Atelpas brīdis” izveidei Slimnīcas ielā 4, Bauskā, Bauskas 

novadā” īstenošanai””. 

 

 

11.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Plūdoņa ielā 18 jumta restaurācijas 

būvprojekta sagatavošanai. 

(I.Tijone, A.Okmanis, G.Kalniņš, E.Grigorjeva, V.Čačs, A.Mačeks) 

Ziņo: I.Tijone. 

 Kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības komisija izskatīja personas 

iesniegumu ar lūgumu piešķirt pašvaldības līdzfinansējumu ēkas jumta restaurācijas 

projekta sagatavošanai. Pagājušajā gadā ēkai tika piešķirts finansējums arhitektoniski 

mākslinieciskajai inventarizācijai un tehniskai apsekošanai. Kopējās projektēšanas izmaksas 

5 388 EUR, pieprasītais līdzfinansējums ir 2 000 EUR atbilstoši pašvaldības saistošajiem 

noteikumiem. 

 A.Okmanis jautā, vai 6 mēnešu laikā iespējams sagatavot jumta būvprojektu. I.Tijone 

atbild, ka ir iespējams.  

 G.Kalniņš norāda uz saistošo noteikumu atbilstību pieprasījumam – pagājušajā gadā 

jau ēkai tika piešķirts finansējums, atkārtoti nav tiesību uz atbalstu. E.Grigorjeva atbild, ka 
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atbalsts tiek sniegts vienai būvei vienam mērķim. I.Tijone papildina, ka pagājušajā gadā tika 

sniegts finansējums arhitektoniski mākslinieciskajai inventarizācijai. A.Okmanis norāda, ka 

šajā pieprasījumā ir cits mērķis, nepieciešams juridiskais atzinums.  

 V.Čačs norāda, ka nepieciešami saistošo noteikumu grozījumi, jo reti kāds iesniedz 

iniciatīvu vecpilsētas ēku stāvokļu uzlabošanai, ir jāatbalsta šādas iniciatīvas.  

 

 Tiek izsludināts sēdes pārtraukums plkst.10:30. 

 Sēde tiek atsākta plkst.10:40. 

 

 A.Okmanis lūdz paziņot atzinumu. E.Grigorjeva paziņo, ka saistošo noteikumu punkts 

paredz, ka par katru pozīciju tiek piešķirti ne vairāk kā 2 000 EUR un šis atbalsts ir 

pieļaujams. A.Mačeks norāda, ka būs nepieciešams šos noteikumus precizēt. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Plūdoņa ielā 18 

jumta restaurācijas būvprojekta sagatavošanai”. 

 

 

12.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēku Bauskā, Plūdoņa ielā 42/1, 42/2, 42/3 un 42/4 

arhitektoniski mākslinieciskajai inventarizācijai. 

(I.Tijone, A.Mačeks) 

Ziņo: I.Tijone. 

 Kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības komisija izskatīja personas 

iesniegumu ar lūgumu piešķirt pašvaldības līdzfinansējumu arhitektoniski mākslinieciskajai 

inventarizācijas sagatavošanai. Kopējās projektēšanas izmaksas ir 2 107,5 EUR, pieprasītais 

līdzfinansējums ir 2 000 EUR atbilstoši pašvaldības saistošajiem noteikumiem. 

 A.Mačeks ierosina precizēt korpusus adresē Plūdoņa ielā 42, Bauskā.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

precizēt korpusu redakciju lēmuma projektā,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

līdzfinansējuma piešķiršanu ēku Bauskā, Plūdoņa ielā 42/1, 

42/2, 42/3 un 42/4 arhitektoniski mākslinieciskajai 

inventarizācijai” ar labojumiem. 

 

 

13.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Rīgas ielā 33 fasāžu arhitektoniski 

mākslinieciskās inventarizācijas sagatavošanai. 

(I.Tijone, A.Okmanis) 

Ziņo: I.Tijone. 

 Kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības komisija izskatīja personas 

iesniegumu ar lūgumu piešķirt pašvaldības līdzfinansējumu arhitektoniski mākslinieciskajai 

inventarizācijas sagatavošanai. Kopējās projektēšanas izmaksas un līdzfinansējuma 

pieprasījums ir 1 286 EUR apmērā. 

 A.Okmanis jautā, ar ko šis lēmuma projekts atšķiras no iepriekšējā, norādot uz terminu 

“sagatavošanai”. I.Tijone atbild, ka tiks svītrots vārds “sagatavošanai”. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

svītrot vārdu “sagatavošanai”, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Rīgas ielā 33 fasāžu 

arhitektoniski mākslinieciskās inventarizācijas sagatavošanai” 

ar labojumiem. 

 

 

14.p. 

Par papildu finansējumu papildu būvdarbu veikšanai projektā “Vecumnieku Mūzikas un 

mākslas skolas pārbūve”. 

(M.Veinbergs) 

Ziņo: M.Veinbergs. 

 Ir nepieciešams papildus finansējums pārbūves realizācijai. Pagājušajā gada nogalē 

tika saņemts Būvniecības valsts kontroles biroja iesniegums, kurā tika norādīts objekta 

būves grupas statuss, kas nozīmē stingrākas ugunsdrošības, ventilācijas un trauksmes 

signalizācijas prasības. Ir atrastas arī nepilnības būvprojektā griestu un sienu apdarei, 
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jāpilnveido siltuma mezgls, kā arī ventilācijas sistēma. Papildu darbu izmaksu segšanai 

nepieciešams finansējums 52 679,35 EUR apmērā no pašvaldības budžeta neparedzētiem 

gadījumiem. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

papildu finansējumu papildu būvdarbu veikšanai projektā 

“Vecumnieku Mūzikas un mākslas skolas pārbūve””. 

 

 

15.p. 

Par grozījumiem 2022.gada 29.septembra lēmumā “Par projekta “Energoefektivitātes 

paaugstināšana sporta namam “Dartija” Iecavā” īstenošanu”. 

(I.Bramane, A.Okmanis, G.Kalniņš, L.Baha, A.Mačeks, I.Pētersone) 

Ziņo: I.Bramane. 

 Sagatavoti grozījumi lēmumā; saskaņā ar lēmumu bija jāiesniedz pieteikums, projekts 

ir apstiprināts, tas jāīsteno līdz šī gada 31.decembrim; šogad februārī pieņemts lēmums par 

grozījumiem, tika precizētas projekta kopsummas, attiecināmās un neattiecināmās 

izmaksas, kā arī ERAF un valsts budžeta dotācijas apjoms. Martā tika īstenota tirgus izpēte 

autoruzraudzībai, līguma summa zināma. Balstoties uz visiem noslēgtajiem līgumiem, tika 

iesniegti projektu precizējumi un aprīlī parakstīta vienošanās par projekta īstenošanu. 

Lēmuma projekts paredz atcelt 2023.gada 23.februāra lēmumu un veikt grozījumus 

2022.gada 29.septembra lēmumā, izsakot 2.punktu jaunā redakcijā, nosakot projekta 

kopējās izmaksas 1 328 963,97 EUR, piešķirtais ERAF līdzfinansējums 389 503,70 EUR, 

valsts budžeta dotācija 17 183,99 EUR; izteikt arī 3.punktu jaunā redakcijā, nosakot 

pašvaldībai nodrošināt priekšfinansējumu un līdzfinansējumu 145 095,08 EUR apmērā.  

 A.Okmanis norāda, ka lēmuma projektā izstāstītais nav aprakstīts, grūti saprotama 

būtība. 

 G.Kalniņš papildina, ka ir jauns autoruzraudzības līgums, līdz ar to summas mainās; 

vai projektētājam tika samaksāta visa līguma summa ietverot arī autoruzraudzību. 

I.Bramane atbild, ka nē; februāra lēmumā bija minēts, ka autoruzraudzības izmaksas ir 

2 904 EUR, par autoruzraudzību nav samaksāts, jo tā nav veikta. Līgums bija divās daļās – 

būvprojekta izstrāde un autoruzraudzība, pirmā daļa samaksāta.  

L.Baha papildina, ka Iecavas novada dome bija noslēgusi līgumu par būvprojekta izstrādi 

un autoruzraudzības veikšanu; ir samaksāts un pieņemti darbi būvprojekta izstrādei, 

paredzot, ka viņu finanšu piedāvājums nodrošinās autoruzraudzību, ja tiks veikti būvdarbi. 

Situācija un cenas ir mainījušās, autoruzraugs līguma izpildi atsauca. Tā kā projekts ir 

apstiprināts, bija jāatrod autoruzraudzības veicējs 1. un 3.kārtas būvdarbiem. Tā ir 

autoruzraudzības cena.  
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 G.Kalniņš jautā, vai CFLA iesniegts projekts par iepriekšējo autoruzraudzības summu. 

L.Baha atbild, ka tas ir iesniegts; pieaugums ir apmēram 7 000 EUR. G.Kalniņš norāda, ka 

tad ir jāparāda starpības pieaugums.  

A.Mačeks norāda, ka lēmuma projektā nav norādīts pieaugums. Notiek diskusija par 

lēmumu projektos norādītajām summām, kuras nepieciešams precizēt. 

 I.Pētersone norāda, ka lēmuma projekts ir nesaprotams. Diskutē, ko nepieciešams 

grozīt lēmumā.  

 A.Okmanis norāda, ka summas par kurām runā, neatbilst. L.Baha aicina atvērt lēmuma 

projekta pielikumu – izmaksu pamatojumu. Kopējās izmaksas 1 328 963,97 EUR, kas tiek 

izdalītas pozīcijās būvdarbi, būvuzraudzība un autoruzraudzība. A.Okmanis norāda, ka nav 

saprotams, kā izveidojās izmaiņas pret iepriekšējo lēmumu. 

 I.Bramane pieļauj, ka tās varētu būt ārpus projekta izslēgtās izmaksas par saimniecisko 

darbību. A.Okmanis norāda, ka tas lēmuma projektā nav norādīts. I.Bramane precizēs.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt summas, lēmuma projekta redakciju, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem 2022.gada 29.septembra lēmumā “Par projekta 

“Energoefektivitātes paaugstināšana sporta namam “Dartija” 

Iecavā” īstenošanu”” ar labojumiem. 

 

 

16.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Stelpes sākumskola” 

reorganizāciju. 

(V.Ieleja, G.Kalniņš, A.Okmanis, I.Latviete, J.Krievs, M.Mediņš, A.Mačeks) 

Ziņo: V.Ieleja. 

 Sagatavots lēmuma projekts par izglītības iestādes reorganizāciju. Tika analizēta tālākā 

skolas attīstība un izglītojamo skaits; pirmsskolas izglītības process tiks nodrošināts šajā 

izglītības iestādē. Nākamajā mācību gadā izglītojamo skaitam nav tendences palielināties, 

darbs turpināsies apvienotajās klasēs. Izglītojamo skaitam ir tendence samazināties. Skolas 

direktore informējusi, ka no nākamā mācību gada pārtrauc darba attiecības.  

Tika izveidota darba grupa ar mērķi izvērtēt izglītības iestādes efektivitāti un 

konkurētspējīgas izglītības nodrošināšanu. Darba grupa apkopoja informāciju par reģistrēto 

izglītojamo plūsmu šajā skolā un tuvumā esošajām skolām, secināts, ka uz citām izglītības 

iestādēm dodas 24 izglītojamie; viena izglītojamā izmaksas ir lielākās novadā. Notika 

sarunas ar vecākiem par situāciju, tika piedāvātas skolēniem iespējas turpināt mācības 

Vecumnieku vidusskolā; bija sarunas arī ar pedagogiem, vairumam no viņiem ir amatu 
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apvienošana citās skolās. Lēmuma projekts paredz izglītības iestādes likvidāciju līdz 

2023.gada 31.augustam.  

 G.Kalniņš norāda, ka 5.p. par ēku nodošanu Vecumnieku apvienības pārvaldei nav 

noteikts par mantu un finanšu līdzekļiem šī pienākuma veikšanai; nepieciešams papildināt 

šo punktu. 

 A.Okmanis jautā, vai pie šādas struktūras pirmsskolas izglītības izdevumus varēs 

attiecināt uz savstarpējiem norēķiniem. I.Latviete atbild, ka ēkas uzturēšana jādala divās 

daļās un izdevumi jārēķina proporcionāli. A.Okmanis norāda šo punktu iestrādāt lēmuma 

projektā. 

 J.Krievs norāda uz neprecizitāti 7.1., 7.2. punktos, kuros minēta Stelpes pamatskola.  

 M.Mediņš jautā par plānoto bērnu skaitu pirmsskolas grupā. V.Ieleja atbild, ka grupās  

plānoti 4 un 8 bērni. M.Mediņš jautā par finanšu sadalījumu, kas attiecas uz Vecumnieku 

vidusskolu un Vecumnieku apvienības pārvaldi. V.Ieleja atbild, ka to plānos budžeta 

grozījumos. A.Mačeks papildina, ka iespējams būs nepieciešams papildus finansējums 

atlaišanas pabalstiem. V.Ieleja norāda, ka šos izdevumus segs no Stelpes sākumskolas 

budžeta. 

 A.Okmanis norāda precizēt lēmuma projekta redakciju attiecībā uz personāliju 

nosaukšanu. E.Grigorjeva pieņem precizēšanai. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

papildināt 5.p., precizēt 7.1., 7.2.p., lēmuma projektu 

papildināt ar savstarpējo norēķinu kārtību, veikt izmaiņas 

punktos, nenosaucot konkrētas personālijas, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes 

“Stelpes sākumskola” reorganizāciju” ar labojumiem. 

 

 

17.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas Bērnu un jauniešu centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

(V.Puķe, G.Kalniņš) 

Ziņo: V.Puķe. 

 Sagatavots lēmuma projekts par maksas pakalpojuma cenrāža izteikšanu jaunā 

redakcijā, nosakot telpu nomas maksas Rīgas ielā 8, Bauskā – arī telpām, kas paredzētas 

Latvijas Universitātes darbības nodrošināšanai, kā arī izglītojamo vecāku līdzfinansējumam 

6 EUR apmērā vienam izglītojamam. No vecāku līdzfinansējuma iegūtie līdzekļi tiek 

izmantoti mācību materiālu, līdzekļu un inventāra iegādei.   
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 G.Kalniņš jautā, vai šīs 2.1.-2.4.p. norādītās mācību telpas tiek izmantotas pastāvīgi. 

V.Puķe atbild, ka pastāvīgi tiek izmantotas 2.7.p. minētās telpas 71,9 m2 platībā. Mācību 

kabinetus izmanto gan centrs, gan universitāte. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas Bērnu un 

jauniešu centrs” maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu”. 

 

 

18.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta 

skolas” telpu nomas maksas pakalpojumu cenrāžu apstiprināšanu. 

(B.Grantiņa) 

Ziņo: B.Grantiņa. 

 Sagatavots lēmuma projekts par sporta skolas maksas pakalpojumu izcenojumu 

aprēķiniem Pilskalna ielā 26, Bauskā basketbola zālei, cīņas un trenažieru zālēm, prāta 

spēļu un galda spēļu zālēm no šī gada 1.maija. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada Bērnu 

un jaunatnes sporta skolas” telpu nomas maksas pakalpojumu 

cenrāžu apstiprināšanu”. 

 

 

19.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Pasta ielā 5, Bauskā daļas nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Bauskas vecpilsēta”. 

(D.Šķiliņa) 
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Ziņo: D.Šķiliņa. 

 Pašvaldībā saņemts biedrības “Bauskas vecpilsēta” iesniegums ar lūgumu nodot viņu 

lietošanā pašvaldībai piederošās telpas Pasta ielā 5, Bauskā kopienas centra izveidei. 

Vairākas nevalstiskās organizācijas apvienojušās, lai īstenotu iedzīvotāju iniciatīvas. 

Lēmuma projektā ietverti nosacījumi, uz kādiem nodod telpas biedrībai, un biedrības 

uzdevumi. 

 A.Okmanis informē, ka notikušas sarunas ar biedrību un tās partneriem, vienojāmies 

par atbalsta sniegšanu darbu uzsākšanai.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Pasta ielā 5, 

Bauskā daļas nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai 

“Bauskas vecpilsēta””. 

 

 

20.p. 

Par dzīvojamās mājas “Centrs 15”, Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

(S.Ķisele) 

Ziņo: S.Ķisele. 

 Pašvaldībā saņemts SIA “Īslīces ūdens” iesniegums par to, ka turpmāk vairs nav 

tiesīga veikt namu apsaimniekošanu, līdz ar to nepieciešams dzīvojamās mājas pārvaldīšanu 

nodot dzīvokļu īpašnieku pilnvarotai personai – SIA “VIDES SERVISS”.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 No sēdes plkst.11:50 aiziet L.Rimševica. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Līga Rimševica) 

Nolemj: 

precizēt 2.p. par parādu piedziņu no dzīvokļu īrniekiem, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 
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dzīvojamās mājas “Centrs 15”, Rītausmās, Īslīces pagastā 

pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas pārvaldniekam” ar 

labojumiem. 

 

21.p. 

Par dzīvojamās mājas “Centrs 16”, Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

(S.Ķisele, A.Okmanis) 

Ziņo: S.Ķisele. 

 Pašvaldībā saņemts SIA “Īslīces ūdens” iesniegums par to, ka turpmāk vairs nav 

tiesīga veikt namu apsaimniekošanu, līdz ar to nepieciešams dzīvojamās mājas pārvaldīšanu 

nodot dzīvokļu īpašnieku pilnvarotai personai – SIA “VIDES SERVISS”. Šajā ēkā nav 

privatizētu dzīvokļu. 

 A.Okmanis jautā, kam piedzīs parādu atmaksu; dzīvokļi ir pašvaldības. S.Ķisele 

nosaka, ka tiks veikti labojumi, ka parādus piedzīs no dzīvokļu īrniekiem.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt 2.p. par parādu piedziņu no dzīvokļu īrniekiem, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

dzīvojamās mājas “Centrs 16”, Rītausmās, Īslīces pagastā 

pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas pārvaldniekam” ar 

labojumiem. 

 

 

22.p. 

Par dzīvojamās mājas “Centrs 17”, Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

(S.Ķisele) 

Ziņo: S.Ķisele. 

 Pašvaldībā saņemts SIA “Īslīces ūdens” iesniegums par to, ka turpmāk vairs nav 

tiesīga veikt namu apsaimniekošanu, līdz ar to nepieciešams dzīvojamās mājas pārvaldīšanu 

nodot dzīvokļu īpašnieku pilnvarotai personai – SIA “VIDES SERVISS”. Šajā ēkā 

privatizēti 2 dzīvokļi. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 
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Ināra Pētersone) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt 2.p. par parādu piedziņu no dzīvokļu īrniekiem, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

dzīvojamās mājas “Centrs 17”, Rītausmās, Īslīces pagastā 

pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas pārvaldniekam” ar 

labojumiem. 

 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - Smaidas-18, Ozolaine, Vecsaules 

pagasts, Bauskas novadā dienesta dzīvokļa statusa atcelšanu un atsavināšanu. 

(A.Fridrihsone) 

Ziņo: A.Fridrihsone. 

 Pašvaldībā saņemts īrnieces iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu Smaidas-18, Vecsaules pagastā 54,1 m2 platībā. Dzīvoklim piešķirts 

dienesta dzīvokļa statuss, izglītības iestādei nav iebildumu par statusa atcelšanu. Nav īres 

maksu un komunālo pakalpojumu maksas parādu. Sagatavots lēmuma projekts par dienesta 

dzīvokļa statusa atcelšanu un nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - Smaidas-

18, Ozolaine, Vecsaules pagasts, Bauskas novadā dienesta 

dzīvokļa statusa atcelšanu un atsavināšanu”. 

 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Stacijas iela 5-3, Bauska, 

Bauskas novadā atsavināšanu. 

(A.Fridrihsone) 

Ziņo: A.Fridrihsone. 
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 Pašvaldībā saņemts īrnieces iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu Stacijas ielā 5-3, Bauskā 34,5 m2 platībā. Nav īres maksu un komunālo 

pakalpojumu maksas parādu. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, 

pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Stacijas iela 5-3, Bauska, Bauskas novadā atsavināšanu”. 

 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Ceplis 5” - 4, Ceplis, 

Mežotnes pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu. 

(A.Fridrihsone) 

Ziņo: A.Fridrihsone. 

 Pašvaldības bilancē ir neprivatizēts dzīvoklis “Ceplis 5”-4, Mežotnes pagastā 41 m2 

platībā. Dzīvoklis ir ļoti sliktā stāvoklī, prasa lielus finanšu ieguldījumus. Sagatavots 

lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

“Ceplis 5” - 4, Ceplis, Mežotnes pagasts, Bauskas novadā 

atsavināšanu”. 

 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Liepu iela 5-10, Rītausmas, 

Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 
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(M.Šarķis, A.Okmanis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldības īpašumā ir nekustamais īpašums Liepu ielā 5-10, Īslīces pagastā 62,7 m2 

platībā. Dzīvoklis ir labā stāvoklī, bet augsto uzturēšanas izmaksu dēļ īrnieki nepiekrīt īres 

līgumu slēgšanai. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot izsolē. 

 A.Okmanis iesaka padomāt par īres tiesību izsoles rīkošanu šādu dzīvokļu 

piedāvāšanai, pagaidām šādu noteikumu nav. M.Šarķis papildina, ka šī ir 32 dzīvokļu 

dzīvojamā māja, šis dzīvoklis ir vienīgais pašvaldības nekustamais īpašums. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa 

Liepu iela 5-10, Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novads 

atsavināšanu”. 

 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Centrs 15”- 9, Pastališķi, 

Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldības īpašumā ir nekustamais īpašums “Centrs 15”-9, Īslīces pagastā 57,5 m2 

platībā. Dzīvoklis ir sliktā stāvoklī, nepieciešami lieli finanšu ieguldījumi. Sagatavots 

lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa 

“Centrs 15” - 9, Pastališķi, Īslīces pagasts, Bauskas novads 

atsavināšanu”. 
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28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Centrs 15” - 12, Pastališķi, 

Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldības īpašumā ir nekustamais īpašums “Centrs 15”-12, Īslīces pagastā 57,2 m2 

platībā. Dzīvoklis ir sliktā stāvoklī, nepieciešami lieli finanšu ieguldījumi. Sagatavots 

lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa 

“Centrs 15” - 12, Pastališķi, Īslīces pagasts, Bauskas novads 

atsavināšanu”. 

 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Lauktehnika 13” - 11, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldības īpašumā ir nekustamais īpašums “Lauktehnika 13”-11, Īslīces pagastā 28,9 

m2 platībā. Dzīvoklis ir sliktā stāvoklī, nepieciešami lieli finanšu ieguldījumi. Sagatavots 

lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 
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Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa 

“Lauktehnika 13” - 11, Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas 

novads atsavināšanu”. 

 

 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Lauktehnika 16” - 28, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldībā saņemts īrnieces iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu “Lauktehnika 16”-28, Īslīces pagastā 54,5 m2 platībā. Nav īres maksu 

un komunālo pakalpojumu maksas parādu. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu 

atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa 

“Lauktehnika 16”- 28, Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas 

novads atsavināšanu”.  

 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Upmala”, Rundāles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(D.Neiberte) 

Ziņo: D.Neiberte. 

 Pašvaldības īpašumā ir nekustamais īpašums “Upmala”, Rundāles pagastā 0,4477 ha 

platībā. Nekustamais īpašums nav nepieciešams pašvaldības funkciju īstenošanai. 

Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

“Upmala”, Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Kārkliņi”, Svitenes pagastā 

atsavināšanu. 

(D.Neiberte) 

Ziņo: D.Neiberte. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu “Kārkliņi”, Svitenes pagastā 1,80 ha platībā; šis zemes gabals noteikts 

kā starpgabals. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu 

cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Kārkliņi”, 

Svitenes pagastā atsavināšanu”.  

 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 20.aprīlī plkst. 12:06. 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs    Aivars Okmanis 

 

     

Sēdes protokolētāja     Ieva Skujeniece 


